
Referat af bestyrelsesmøde nr. 10 lørdag den 13. april 2013. 
 
Dagsorden: 
 

1. Drøftelse af den endelige udgave af udkast til langtidsbudget dateret 29. marts 2013. 
(Udkast er tilgængeligt via hjemmesiden. Tilsvarende med de opstillede 
forudsætninger). 
Beslutning:  
Vi finder langtidsbudgettet i orden. Dog er der visse forudsætninger, vi ikke 
kan kende på forhånd, f. eks. udgifter til el og eventuelle erstatninger. 

 
2. Drøftelse af forslag til foranstaltninger til sikring af så lavt støjniveau som muligt i 

pumpelagets pumpestationer. (Der henvises til korrespondance mellem formanden 
og Thomas Carøe, Flygt.) 
Beslutning: 
Det kan blive nødvendigt at bruge midler på at reducere støjgener, som f. eks. 
plaskelyde fra pumpestationerne. 

 
3. Orientering om status for igangsætning for udførelse af kloak- og drænprojekt. 

Beslutning: 
Det ville have været rart, hvis arbejdet havde været påbegyndt, nu hvor vi har 
haft en lang periode med tørvejr og østenvind. 

 
4. Drøftelse af udkast til aftale mellem Lemvig Vand og Spildevand A/S og Vrist 

Pumpelag. (fremsendes med dagsordenen). 
Beslutning: 
Aftalen er godkendt og underskrevet af formand og kasserer. 
 

5. Resultat af det offentlige møde om ”Masterplan for Harboøreland”. 
Beslutning: 
Der var ikke meget nyt. Vi forventer, der bliver oprettet et digelag på et 
tidspunkt. 
 

6. Det forventes, at der til mødet foreligger priser på etablering af stikledninger til kloak 
og pris på drænledning fra Vejlby Kloakservice. 
Beslutning: 
Der har ikke været nogen reaktion fra Vejlby Kloakservice. 
 

 
7. Evt. fastsættelse af tidspunkt for nyt bestyrelsesmøde.  

Beslutning:  
Der aftales møder efter behov. 
 

8. Eventuelt. 
Beslutning:  
Der udtryktes tilfredshed med, at vi har fået en udledningstilladelse, som er en 
forudsætning for, at hele projektet kan sættes i gang. Måske får vi et krav om 
okkerudfældningsfaciliteter. Det vil afhænge af drænvandets sammensætning. 

 


